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Lohjan kaupunki     PL 71,  Karstuntie 4, 08101 Lohja  /  Puh. 040 188 6100   lohja.fi  /    etunimi.sukunimi@lohja.fi 

Pöytäkirja 
21.11.2024 
Klo: 14.00–16.00 
Kokouspaikka: Riihi 

Läsnä: 
Marsa Valtonen, puheenjohtaja 
Arja Ikäheimo (Liisa Rautasen varajäsen) 
Tellervo Järvinen 
Laila Kakko (mukana Teams -yhteydellä) 
Risto Konttinen (mukana Teams -yhteydellä) 
Sari Manni (mukana Teams -yhteydellä) 
Katarina Vasica (mukana Teams -yhteydellä) 
Urpo Uotila, kaupunginhallituksen edustaja 
Johanna Repola, esittelijä / sihteeri 
Sanna Kie Kettunen, erityisasiantuntija (mukana klo 14.00 – 15.00) 
 
Poissa: 
Irma Ketonen 
Liisa Rautanen 
 

1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Puheenjohtaja totesi läsnäolijat, kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden.  

 

2. Edellisen kokouksen (10.10.2024) pöytäkirjan tarkistaminen ja hyväksyminen, (lähetetty 
sähköpostitse 28.10.2024). 

Vammaisneuvoston jäsenillä ei ollut kommentoitavaa edellisen kokouksen pöytäkirjaan.  

Sovimme kokouksessa, että jatkossa tämä pykälä jätetään pois, jos sekä puheenjohtaja että 
pöytäkirjantarkastajat ovat yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyneet. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Vammaisneuvosto valitsi pöytäkirjantarkastajiksi Tellervo Järvisen ja Risto Konttisen. 

 

4. Esityslistan käsittelyjärjestyksen muutos 

Kokouksen aikana sovittiin, että kaksi viimeistä pykälää, Tiedotusluontoiset asiat ja Seuraava 
kokous, käsitellään ennen muihin aiheisiin siirtymistä. 

 

5. Tiedotusluontoiset asiat  

• Vaikuttamistoimielinten uudelleenvalintaprosessin aloitus keväällä 2025  

• Nykyisen vammaisneuvoston toimikausi päättyy toukokuun 2025 lopussa.  

• Järjestöedustajien hakuprosessi uuteen, syksyllä 2025 nimettävään ja toimintansa 
aloittavaan vammaisneuvostoon tapahtuu 1.-31.5.2025.  
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• Hakuprosessin käynnistämistä varten vammaisneuvoston toimintasääntö tulee 

päivittää alkuvuodesta 2025 ajantasaiseksi ja viedä se kaupunginhallituksen 
hyväksyttäväksi hyvissä ajoin ennen hakuprosessin käynnistämistä.  

•    Lisäksi on hyvä muistuttaa ehdokkaiden nimeämisen ottamista yhdistysten 
kevätkokousten asialistoille.  

• Kokouksessa sovittiin, että nykyinen vammaisneuvosto laatii käsikirjan tulevalle 
uudelle vammaisneuvostolle toiminnan tueksi. Käsikirjaan kirjataan neuvoston 
keskeiset tehtävät, yhdyspintatyö, vuosikello esim. tapahtumista, suuntaviivat 
esteettömyysasiamiesten työlle jne. 

• Esittelijän / sihteerin opintovapaa ja sen sijaistus  

• Vammaisneuvoston esittelijänä ja sihteeri toiminut Johanna Repola jää joululoman 
jälkeen opintovapaalle. Opintovapaa kestää 1.6.2025 asti. Hänen sijaisenaan tulee 
toimimaan tässä kokouksessa esittäytynyt erityisasiantuntija Sanna Kie Kettunen.  

 

6. Seuraava kokous 

Sovimme kokouksessa, että Marsa Valtonen ja Sanna Kie Kettunen sopivat kevään kokousajat ja 
tammikuun kehittämispäivän aikataulun sitten, kun LUVN:n vammaisneuvosto on julkaissut omat 
kevään kokousaikataulunsa ja tiedottavat aikataulusta tämän jälkeen vammaisneuvostoa. 

 

7. Esteettömyystekokilpailun tilannekatsaus 

Määräaikaan mennessä kyselyyn tuli vastauksia yhteensä 11, joista seitsemän jätettiin sähköisen 
Webropol-kyselyn kautta ja neljä paperilomakkeella. Vastauksissa ehditettiin palkittavaksi yhteensä 
yhdeksää eri palvelua / kohdetta. Kilpailutyöryhmä teki kilpailuraadille alustavan esityksen, jonka 
pohjalta kilpailuraati päätti voittajan, joka tullaan palkitsemaan vammaistenpäivän juhlassa 
3.12.2024. 

Vammaisneuvostolle esiteltiin kokouksessa ehdokkaista tehty yhteenveto.  

  

8. Esteettömyyskävely 25.11.2024  

Esteettömyyskävelyn kohteiksi on valittu Virkkalan Validia-talo, Maksjoen koulu, Ojamonharjun 
koulu ja Katupappila. Lähtö tapahtuu klo 16.30 Monkolan pihasta. Vammaisneuvostosta mukaan on 
lähdössä Marsa Valtonen, Laila Kakko (jos muu iltameno peruuntuu), Urpo Uotila, Risto Konttinen, 
Liisa Mononen ja Johanna Repola. Henry Manni on tulossa mukaan ja hänellä on mukana myös 
ylimääräinen pyörätuoli kokeilukäyttöä varten. Muista mukaan kutsutuista on toistaiseksi 
ilmoittautunut vain Riitta Luhtala. Sovimme, että puheenjohtaja laittaa kutsusta vielä 
muistutusviestin. Johanna selvittää, mistä saadaan avaimet kohteisiin.  
 
 
9. Vammaistenpäivän juhla 3.12.2024  

Karaoketanssit Puu-Anttilassa klo 16.30 alkaen, ohjelma (karaoke + tanssi) alkaa klo 17.00. Urpo 
Uotila on luvannut esittää kaupungin tervehdyksen. Kahvila Liisa järjestää tarjoilun. Kuluja tulee 
vuokrasta (200 €), dj / karaoken vetäjä tulee ilmaiseksi (pieni henkilökohtainen muistaminen hänelle 
kiitokseksi), kahvitus maksaa á 6 €. Ilmoittautumisia tullut tähän mennessä 14. Marsa Valtonen 
laittaa muistutusviestin kutsutuille. 

Vammaisneuvostosta tulossa paikalle Marsa Valtonen, Sari Manni, Irma Ketonen, Urpo Uotila ja Liisa 
Mononen. 
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10. LUVN ajankohtaiset asiat 

• Kokoukset 9.10.2024 ja 30.10.2024: pöytäkirjat luettavissa täältä: Dynasty tietopalvelu : 
Länsi-Uudenmaan hyvinvointialue - Västra Nylands välfärdsområde 

o Käytiin pitkä keskustelu kokousasiasta: Vammaisneuvosto 09.10.2024 § 77 
Vammaisneuvoston kannanoton merkitseminen tiedoksi koskien oikaisuvaatimusten 
käsittelyä aluehallituksen yksilöasioiden jaostossa. Arjen selviytymiseen liittyvien 
palvelujen oikaisuvaatimusten käsittelyaika (tällä hetkellä 7,5 kk) on yksilön kannalta 
kohtuuttoman pitkä.  

• Digitaalisen asioinnin uudistus ja asiakasohjauksen uudistus, LUVN:n vammaisneuvosto on 
menossa mukaan keskustelemaan uudistuksista. 

• Hoitotarvikejakelu; Pikkuparlamentissa 20.11.2024 pidetyssä tilaisuudessa oli kerrottu, että 
CPAP-laitteiden tarviketilauksissa ollaan mahdollisesti palaamassa vanhaan käytäntöön, 
jolloin tarvikkeet lähetettiin suoraan kotiin. Tällä hetkellä tarvikkeet pitää tilata netin kautta 
tai puhelimitse, kuten muutkin omahoitotarvikkeet. Lisäksi oli kerrottu, että 
hoitotarvikevarasto on ulkoistettu (ei ole LUVN:n oma), joka on osittain johtanut myös 
haasteisiin. Diabeteksen hoitoon liittyvien tarvikkeiden jaossa on tehty ryhmätasoisia 
päätöksiä, vaikka päätökset pitäisi tehdä yksilölliseen hoitosuunnitelmaan nojautuen. 
Ongelmia myös mm. tilaushistorian tietojen, sähköisten lomakkeiden ja lähetysluetteloiden 
kanssa. Kaikki palautteet virheistä kannattaa lähettää hoitotarvikejakeluun, jotta virheisiin 
voidaan puuttua! 

11. Muut asiat 

• Lautakuntaterveiset  

• Risto Konttinen kertoi kaupunkikehityslautakunnassa käsitellyn kaava-asioita. 
Eräässä kaavatekstissä oli invaparkkipaikkojen osalta käytetty sanamuotoa voidaan 
rakentaa. Risto Konttinen oli esittänyt, että teksti muutettaisiin muotoon ”täytyy 
rakentaa”, jotta asian painoarvo lisääntyisi. Kokouksessa käydyssä keskustelussa 
totesimme, että hyvä olisi myös huomioida invapaikkojen sijoittelu, joka tulisi olla 
mahdollisimman lähellä pääsisäänkäyntejä. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 22.11.2024 

Marsa Valtonen Johanna Repola 

puheenjohtaja sihteeri 
  
  

https://luhva-d10julk.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetings&id=5109
https://luhva-d10julk.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetings&id=5109

